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Onderwerp: RE: reactie op vragen en opmerking over afhandeling WOB-verzoeken in het verslag van 18 december van de BR

Hallo | a ank voor je reactie.

Wat betreft de twee weken en de planning: die twee hangen voor ons samen. Er is geen discussie over de vraag of de twee

weken vooraf bekend was en dat dit langer is. Daar staat tegenover dat een beperkt aantal mensen een gigantisch aantal

documenten zal moeten bekijken. Het signaal van ons was dan ook: het is krap en het helpt enorm als we een planning hebben,
want dan kunnen we beter sturen op beschikbaarheid van capaciteit. Dus het is fijn dat die planning eraan komt.

Wat betreft het aantal: er denk ik geen enkele behoefte bij PG om jullie werk over te doen, maar gegeven de verhouding
50/1650 denk ik dat het gevoel opkwam: kan dit wel kloppen? Vandaar dat ik er naar gevraagd heb.
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omnisIEEIED

Onderwerp: reactie op vragen en opmerking over afhandeling WOB-verzoeken in het verslag van 18 december van de BR

Naar aanleiding van het verslag van de BR van 18 december 2020 geef ik hierbij een toelichting op de afhandeling van de Wob-

verzoeken die verband houden met Corona. Uit het verslag maak ik het volgende punt en vragen op waarop ik hieronder reageer

en die ik hiermee beantwoord.

Reactietermijn van twee weken

Na toezending van de vooraf aangekondigde stukken heeft de beleidsdirectie twee weken de tijd op te reageren op de

openbaarmaking van de beoordeelde en gedeeltelijk gelakte stukken. Daarbij zij opgemerkt dat de toezending en de te

verwachten reactie binnen de termijn van twee weken vooraf bekend gemaakt is aan de beleidsdirectie. Verder zij daarbij
opgemerkt dat deze termijn een week langer is dan de gebruikelijke termijn bij een review van een WOB-verzoek. Uit de hierna

genoemde voorlopige planning zal blijken wanneer de beleidsdirectie de stukken ongeveer kan verwachten.

Wanneer komt er meer duidelijkheid over de planning?
Het is begrijpelijk dat er vanuit de beleidsdirecties behoefte is aan een duidelijk planning. Binnen WJZ zijn wij hier op dit moment

druk mee bezig en wij gaan er vanuit dat wij komende week de beleidsdirecties een voorlopige planning voor het eerste kwartaal

kunnen geven.

Waarom heeft PG maar 50 documenten ontvangen terwijl er eerder over 1650 documenten is gesproken?
Voor alle batches in februari samen zijn er 1650 documenten die onder het verzoek vallen. Op dit moment zijn enkel de

documenten van de batch "scenario 's en maatregelen’ aan PG voorgelegd. Dat maakt dat er een beperkt aantal documenten

aan PG ter beoordeling zijn voorgelegd. Daarnaast zitten tussen de documenten die onder het verzoek vallen nog documenten

die niet openbaar worden gemaakt omdat het bijvoorbeeld concepten zijn en deze worden daarom niet voor een check

voorgelegd aan de beleidsdirectie. Ook is er, aan de hand van het startgesprek dat WJZ met PG heeft gevoerd, een selectie

gemaakt van de gevoelig documenten binnen de openbaar te maken documenten zodat PG niet alle documenten na hoeft te

lopen. Als er vanuit PG of een andere beleidsdirectie behoefte is om toch alle documenten te checken dan kunnen zij hierover

altijd contact opnemen met WIZ.

Ik hoop dat dit duidelijkheid schept en eventuele verdere vragen hoor ik graag.

Met vriendelijke groet,
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